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Zdravím všechny... Měl bych otázku... Kamarád zvažuje se stát oficiálním prodejcem Polarisu v Hradci
Králové. Myslíte, že má do toho jít nebo by na tom prodělal? Zatím zjišťuje poptávku po těchto strojích.
Díky za pomoc (y) 
Hašan 15.06.2013 11:17:56

Nechci sýčkovat, ale pokoušet se v současné době něco takového rozjíždět, se mi zdá
jako finanční sebevražda.  Auta, která jsou mnohem větší nezbytností, se nyní
prodávají téměř za nákupní ceny a dealeři se snaží přežít z toho, co jim vydělají
servisy.  Pokud by někdo chtěl čtyřkolky jako doplněk prodejny s auty nebo motocykly,
pak ano, ale samostatně si myslím, že to na uživení není.  Navíc v době Internetu už
ani není tak důležitá poloha a vzhled prodejny, která byla dříve klíčová, protože
poptávající vždycky zahajuje koupi poptávkou na Internetu a koupí tam, kde mu
nabídnou nejvíc doplňků a příslušenství v ceně.
Jarin4X4 15.06.2013 11:36:12
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